
Protokół Nr 294
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 6 lipca 2023r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 8°°. Posiedzenie otworzył Z- ca

Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron witając Członków Zarządu

oraz zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Z-ca PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron,

• Członek Zarządu - Pan JarosławStaciwa,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Główny Specjalista w Wydz. or- Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Wicestarosta zaproponowałnastępujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu Nr 292 posiedzenia Zarządu Powiatu.

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia

zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych nr 3

w Końskich do Erasmus+Akredytacja Akcja 1 Mobilność uczniów i kadry

w ramach sektora Kształcenie i szkolenia zawodowe, dotyczącegoprojektu

nr 2023-1-PL01-KA121-VET-000113738.

4. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok,

b) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Pomocy na

2023 rok,

c) uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Domu Pomocy

Społecznej "ETOLA" w Rudzie Pilczyckiej,
d) powołania komisji egzaminacyjnej do rozpatrzenia wniosku

o nadanie stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego 

14 uchwał.

5. Rozpatrzenie wniosku Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu

o udzielenie dotacji celowej w kwocie 7 000 zł z przeznaczeniem na

realizację zadania publicznego pn.: "Hubal: narodziny legendy".
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6. Rozpatrzenie wniosków o realizację zadań na drogach powiatowych:
a) Burmistrza Miasta i Gminy Końskie - 2 wnioski ,
b) Urzędu Miejskiego w Stąporkowie o przebudowę ul. l

w kierunku szkoły publicznej oraz odcinka ul.
wStąporkowie,

c) Rady Sołeckiej we wsi Sworzyce w sprawie przebudowy drogi
powiatowej nr 420T na odcinku Sworzyce - Radomek,

d) Radnej Rady Miejskiej w Radoszycach o zabezpieczenie środków na
dokończenie remontu drogi powiatowej 0470T w ciągu drogi Gómiki
- Grzymałków,

e) Zarządu Rodzinnego Ogrodu Działkowego .Pod lasem"
o rewitalizację ul. Zachodniej w Końskich.

7. Sprawy różne.
./' uchwała Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia petycj i dotyczącej

montażu progu wyspowego na pasach w rejonie Szkoły

Podstawowej Nr l wStąporkowie.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał, czy są

uwagi bądź propozycje do przedstawionego wyżej porządku obrad dzisiejszego

posiedzenia.

Główny Specjalista w Wydz. Organizacji i Informatyzacji - Pani Monika
Równicka w imieniu Pana Starosty zawnioskowała o przełożenie pkt nr 6
w całości na następne posiedzenie Zarządu.

Na wniosek Dyrektora Powiatowego Środowiskowego Domu
Samopomocy wStąporkowie - Pani Beaty Brzozowicz - Dzitkowskiej Zarząd

rozszerzył porządek obrad w pkt 4 o ppkt e) dotyczący podjęcia uchwały

w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Środowiskowego

Domu Samopomocy wStąporkowie.

Zarząd przyjął porządek obrad dzisiejszego posiedzenia po uwzględnieniu

zmian.

Zarząd bez uwag przyjął protokół Nr 292 posiedzenia Zarządu Powiatu.
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Ad.3
Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody

na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych nr 3 w Końskich do

Erasmus+Akredytacja Akcja 1 Mobilność uczniów i kadry w ramach sektora
Kształcenie i szkolenia zawodowe, dotyczącego projektu nr 2023-1-PLO 1

KA121-VET-000113738. Poinformował, że przyznane w ramach projektu środki

finansowe wynoszą 56574 EUR. Projekt nie wymaga wkładu własnego. Termin

realizacji przypada na lata 2023-2024. W ramach projektu uczniowie ZSP Nr 3,
kształcący się w zawodach: technik informatyk, technik żywienia i usług

gastronomicznych, technik hotelarstwa, technik obsługi gastronomicznej oraz
technik ekonomista odbędą staże w greckich przedsiębiorstwach.

W związku z brakiem wkładu własnego w realizację projektu Z-ca
PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał o zasadność zapisu

§ 2 w treści: "Rada Powiatu w kolejnych latach ujmie w budżecie środki

niezbędne do realizacji projektu".

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że w związku

z tym, że otrzymane środki przechodzą przez budżet powiatu umieszczenie § 2

jest zasadne.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu
w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

Ad. 4
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła dwa projekty

uchwał Zarządu w sprawach:
a) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok,
b) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Pomocy na 2023 rok,
Oznajmiła, że proponowane zmiany w obydwu projektach uchwał dotyczą

środków w kwocie 178 800 zł na zakwaterowanie i wyżywienie uchodźców

z Ukrainy. Ponadto w planie finansowym Wydz. Promocji i Kultury przesunięto

środki na zawarcie dwóch umów związanych z organizacją imprezy promocyjnej

"Kuźnice Koneckie". Poinformowała Zarząd o niewystarczających środkach na
realizację zadania dotyczącego funkcjonowania Powiatowego Zespołu Orzekania

3



o Niepełnosprawności. Podkreśliła, że jest to zadanie zlecone z zakresu
administracji rządowej i Wojewoda obligowany jest zabezpieczyć środki na ten
cel. Nie przekazano środków na podwyżki płac dla lekarzy orzeczników.
Zaznaczyła, że istnieje ryzyko wstrzymania przez PZOoN wydawania orzeczeń

lekarskich.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że

Kierownik Zespołu - Pani Monika Kaczmarek informowała go o zaistniałej

sytuacji. Podkreślił, że w jego ocenie działalność Zespołu powinna mieścić się

w budżecie przekazanym na ten cel przez Wojewodę.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że w/w temat
powinien zostać poruszony na Konwencie Starostów.

Innych uwag nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 111/2023 oraz Nr 112/2023
w przedmiotowych sprawach.

c) Dyrektor Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej - Pani
Iwona Wielgopolan przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie
uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej

"ETOLA" w Rudzie Pilczyckiej. Oznajmiła, że schemat organizacyjny
został poprawiony w sposób zgodny z wytycznymi Zarządu, podległości

służbowe oznaczono w sposób jasny i czytelny.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał o liczbę wolnych miejsc
wDPS.

Dyrektor Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej - Pani
Iwona Wielgopolan odpowiedziała, że Dom posiada 14 wolnych miejsc dla
mężczyzn. Stwierdziła, że Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
kieruje pensjonariuszy jedynie do Domu Pomocy Społecznej "Cichy Zakątek"

w Końskich. Poinformowała, że DPS-y są profilowane, jednak niektórzy
mieszkańcy mogliby być kierowani do DPS-u w Rudzie Pilczyckiej.
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Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że

dobrze byłoby, aby Zarząd posiadał informacje o możliwościach kierowania
pacjentów o innym profilu chorobowym niż obowiązuje w danym DPS.

Zarząd postanowił zwrócić się do Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
w Końskich o złożenie wyjaśnień w sprawie zasad kierowania pensjonariuszy do
Domów Pomocy Społecznej. Powyższe kwestie będą przedmiotem obrad
posiedzenia Zarządu Powiatu.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 113/2023 w sprawie uchwalenia
Regulaminu Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej "ETOLA" w Rudzie
Pilczyckiej.

d) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej , Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof
Stachera przedstawił 14 projektów uchwał Zarządu w sprawach
powołania komisji egzaminacyjnych do rozpatrzenia wniosków o nadanie
stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego. Omówił

proponowane składy osobowe Komisji Egzaminacyjnych
w poszczególnych szkołach i placówkach oświatowych. Poinformował,

że w II Liceum Ogólnokształcącym w Końskich jedna osoba złożyła

wniosek o nadanie stopnia awansu zawodowego nauczyciela
mianowanego, w Zespole Szkół Ponadpodstawowych nr 1 trzy osoby,
w Zespole Szkół Ponadpodstawowych nr 3 trzy osoby, w Zespole Szkół

Ponadpodstawowych w Stąporkowie jedna osoba, w Specjalnym Ośrodku

Szkolno - Wychowawczym w Baryczy cztery osoby, w Poradni
Psychologiczno - Pedagogicznej jedna osoba.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było .

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały od Nr 114/2023 do Nr 127/2023
w przedmiotowych sprawach.

e) Dyrektor Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy
wStąporkowie - Pani Beata Brzozowicz - Dzitkowska przedstawiła

projekt uchwały Zarządu w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego
Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy wStąporkowie.

Szczegółowo omówił zmiany proponowane w regulaminie polegające na:
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./ dostosowaniu stanowisk pracy do wymogów Rozporządzenia Rady

Ministrów z dnia 25 października 2021 roku w sprawie wynagradzania
pracowników samorządowych (Dz. U. z 2021 L , poz. 1960) zmienionego
Rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 22 maja 2023 roku zmieniające

rozporządzenie w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych

(Dz. U. z 2023 L , poz. 1102),
./ wprowadzeniu stanowiska pracy młodszy opiekun w przypadku

zatrudnienia nowego pracownika na zastępstwo. Obecnie funkcjonujące

stanowiska pracy instruktor terapii zajęciowej , w wymogach
Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 roku
w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych ze zm., posiada
minimalne wymagania kwalifikacyjne - policealna szkoła o specjalności

terapeuta zajęciowy i tytuł zawodowy lub dyplom w zawodzie.

Z doświadczenia wynika, że w przypadku konieczności natychmiastowego
zatrudnienia osoby na zastępstwo , nie będzie możliwości szybkiego

znalezienia pracownika o wyżej wym. kwalifikacjach, a kilkuosobowa

grupa wychowanków uczestniczących w zajęciach w PŚDS nie powinna

pozostawać bez opieki,
./ wprowadzeniu stanowiska pracy konserwator - obecny pracownik

zatrudniony na stanowisku pracy kierowca/robotnik gospodarczy posiada

umowę o pracę na czas określony. W przypadku nie przedłużenia umowy
pracownikowi lub jego rezygnacji z pracy, byłaby możliwość zatrudnienia
nowego pracownika na stanowisku innym niż robotnik (aktualnie

funkcjonujące stanowisko pracy - robotnik gospodarczy).

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał o dodatkowe koszty

związane z wprowadzeniem w/w zmian.

Dyrektor Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy
wStąporkowie - Pani Beata Brzozowicz - Dzitkowska odpowiedziała, że na razie

nie będzie żadnych dodatkowych kosztów z tego tytułu. Wprowadzone
stanowisko młodszego opiekuna jest stanowiskiem na zastępstwo .

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik stwierdził, że z przedłożonego

schematu wynika zwiększona liczba etatów.

6



Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że

Zarząd Powiatu ma wpływ na poziom zatrudnienia z uwagi na to, że uchwala
budżet placówki.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz podkreśliła, że konstruując

budżet ma obowiązek zabezpieczyć środki finansowe na liczbę etatów
przewidzianą w regulaminie organizacyjnym. Poinformowała, że prowadzenie
PŚDS jest zadaniem zleconym, ale środki przekazane przez Wojewodę na ten cel
nie pokrywają nawet wynagrodzeńpracowników.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że z jednej strony
przepisy prawa narzucają standardy opieki nad uczestnikami PŚDS, z drugiej
dotacja Wojewody nie pokrywa kosztów funkcjonowania placówki.

Dyrektor Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy
wStąporkowie - Pani Beata Brzozowicz - Dzitkowska oznajmiła, że

wielokrotnie zwracała się z prośbą do Wojewody o wyrażenie zgody na
zwiększenie liczby uczestników do 40 osób. Prosiła też o pomoc w tym temacie
Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich, ale zgody nie udało się

uzyskać.

W odniesieniu do zapisow schematu organizacyjnego PŚDS Członek

Zarządu - Pan Dariusz Banasik zaproponował, aby nie wprowadzać kolejnego
etatu młodszego opiekuna ale wieloosobowe stanowisko instruktora terapii
zajęciowej przełamać i dopisać młodszy opiekun przy tej samej liczbie pięciu

etatów. Stwierdził, że pozwoli to sprawnie zarządzać placówką jednocześnie nie
powodując zwiększenia liczby etatów.

Zarząd pozytywnie odniósł się do wniosku Członka Zarządu i postanowił
wprowadzić podobne rozwiązanie w zakresie przełamania stanowisk
robotnik/konserwator Y'i etatu.

Zarząd zobowiązał Dyrektora Powiatowego Środowiskowego Domu
Samopomocy w Stąporkowie do wprowadzenia w/w zmian w projekcie schematu
organizacyjnego PŚDS i przedłożenie ich na następnym posiedzeniu Zarządu.
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Zarząd postanowił pozyskać informacje w zakresie możliwości

zwiększenia liczby uczestników oraz poprawy poziomu finansowania PŚDS.

Powyższe kwestie będą przedmiotem obrad posiedzenia Zarządu Powiatu.

Ad.5
Dyrektor Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu - Pan Maciej

Chłopek przedstawił wniosek o udzielenie dotacji celowej w kwocie 7 000 zł

z przeznaczeniem na realizację zadania publicznego pn.: "Hubal: narodziny
legendy". Poinformował, że w ramach konkursu organizowanego przez

Narodowe Centrum Kultury udało się pozyskać kwotę 17630 zł, w ramach której
zostaną przeprowadzone warsztaty tematyczne dla uczniów Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych nr 1 w Końskich oraz uczestników Warsztatu Terapii

Zajęciowej w Końskich. Efektem końcowym będzie wykonany mural o tematyce
patriotycznej. Dodał, że kwota o którą wnioskuje stanowi wkład własny

w realizację projektu.

Członek Zarządu Pan Jarosław Staciwa pogratulował Dyrektorowi

podejmowanych inicjatyw.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczzaproponowała,aby przesunąć

środki z planu finansowego Wydz. Promocji i Kultury.

Zarząd pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek i postanowił

zabezpieczyć kwotę 7 000 zł z przeznaczeniem na wnioskowane cele.
Proponowany podział środków zostanie przedłożony Radzie Powiatu na
najbliższą sesję.

Ad. 6
Zarząd zapoznał się z uchwałą Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia

petycji dotyczącej montażu progu wyspowego na pasach w rejonie Szkoły

Podstawowej Nr 1 w Stąporkowie. Biorąc pod uwagę planowaną w przyszłości

przebudowę w/w drogi, średnie natężenie ruchu drogowego oraz opinię Komisji
powołanej do oceny zasadności montażu progu zwalniającego Zarząd uznał, że

petycja w przedmiotowej sprawie nie zostanie uwzględniona.
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Ad. 7
W sprawach różnych:

./ Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zawnioskował o wystąpienie do

Marszałka Województwa Świętokrzyskiego o umożliwienie zwiększenia

dopuszczalnej (70 km/h) prędkości pojazdów na odcinku drogi od ronda
przy ulicach: Krakowskiej, Solidarności, Gimnazjalnej , Spacerowej i
Kieleckiej, od ulicy Kieleckiej na drodze DW 728 w kierunku

miejscowości Brody, na obszarze terenu zabudowanego. Początek na
wysokości stacji paliw ORLEN.

./ Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik biorąc pod uwagę małą

widoczność zawnioskował o wykoszenie poboczy przy skrzyżowaniu

w stronę miejscowości Pardołów w gminie Stąporków.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron oznajmił, że

rozmawiałjuż z Dyrektorem ZDP w sprawie wykoszenia poboczy dróg w gminie
Stąporków i zapewnił, że są sukcesywnie wykaszane.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 920 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

.................~~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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